Description of 物業的描述	f Residential Prop	perty	Saleable Area (including balcony, utility platform and						the Saleable Are 用面積)平方米(		etre (sq. ft.)		
Tower 座數	Floor 樓層	Unit 單位	verandah, if any) sq. metre (sq. ft.) 實用面積 (包括露台,工作平台及陽台 (如有))平方米 (平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		Н	43.663 (470) 露台 Balcony: - (-) 工作平台 Utility Platform: - (-)	-	-	-	-	34.587 (372)	-	-	-	-	-
	1/F	J	36.047 (388) 露台 Balcony: - (-) 工作平台 Utility Platform: - (-)	-	-	-	-	31.2O3 (336)	-	-	-	-	-
	1樓	К	36.701 (395) 露台 Balcony: - (-) 工作平台 Utility Platform: - (-)	-	-	-	-	29.667 (319)	-	-	-	-	-
		L	39.327 (423) 露台 Balcony: - (-) 工作平台 Utility Platform: - (-)	-	-	-	-	29.967 (323)	-	-	-	-	-
Tower 8 第8座		А	36.595 (394) 露台 Balcony: - (-) 工作平台 Utility Platform: - (-)	-	-	-	14.835 (16O)	-	-	-	-	-	-
		В	36.031 (388) 露台 Balcony: - (-) 工作平台 Utility Platform: - (-)	-	-	-	15.135 (163)	-	-	-	-	-	-
	2/F 2樓	С	35.629 (384) 露台 Balcony: - (-) 工作平台 Utility Platform: - (-)	-	-	-	17.001 (183)	-	-	-	-	-	-
		D	42.061 (453) 露台 Balcony: - (-) 工作平台 Utility Platform: - (-)	-	-	-	26.268 (283)	-	-	-	-	-	-
		E	43.097 (464) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

### Notes:

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties in the Phase.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部份的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部份的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

#### 附註

- 1. 上述所列之面積以1平方米 = 10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 期數住宅物業並無陽台。

Description of 物業的描述	f Residential Prop	perty	Saleable Area (including balcony, utility platform and						the Saleable Are 用面積)平方米(		etre (sq. ft.)		
Tower 座數	Floor 樓層	Unit 單位	verandah, if any) sq. metre (sq. ft.) 實用面積 (包括露台,工作平台及陽台 (如有))平方米 (平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		F	31.032 (334) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		G	40.965 (441) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
Tower 8	2/F	Н	48.353 (520) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
第8座	2樓	J	39.493 (425) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		К	40.147 (432) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		L	42.875 (462) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-		-	-	-	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

### Notes:

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties in the Phase.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部份的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部份的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

- 1. 上述所列之面積以1平方米 = 10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 期數住宅物業並無陽台。

Description o 物業的描述	of Residential Prope	erty	Saleable Area (including balcony, utility platform and						the Saleable Are 用面積)平方米(		etre (sq. ft.)		
Tower 座數	Floor 樓層	Unit 單位	verandah, if any) sq. metre (sq. ft.) 實用面積 (包括露台,工作平台及陽台 (如有))平方米 (平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		А	40.041 (431) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		В	39.476 (425) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
Tower 8	3/F, 5/F-12/F, 15/F-22/F	С	39.129 (421) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
第8座	3樓, 5樓至12樓, 15樓至22樓	D	45.561 (490) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		E	43.097 (464) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		F	31.032 (334) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

### Notes:

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties in the Phase.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部份的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部份的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

- 1. 上述所列之面積以1平方米 = 10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 期數住宅物業並無陽台。

Description o	of Residential Prope	erty	Saleable Area (including balcony, utility platform and						the Saleable Are 用面積)平方米(		etre (sq. ft.)		
Tower 座數	Floor 樓層	Unit 單位	verandah, if any) sq. metre (sq. ft.) 實用面積 (包括露台,工作平台及陽台 (如有))平方米 (平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		G	40.965 (441) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
	3/F,	Н	48.353 (520) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	<u>-</u>
Tower 8 第8座	5/F-12/F, 15/F-22/F 3樓, 5樓至12樓,	J	39.493 (425) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
	15樓至22樓	К	40.147 (432) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	<u>-</u>
		L	42.875 (462) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

### Notes:

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties in the Phase.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部份的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部份的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

- 1. 上述所列之面積以1平方米 = 10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 期數住宅物業並無陽台。

Description of 物業的描述	f Residential Prop	perty	Saleable Area (including balcony, utility platform and						the Saleable Are 用面積)平方米(		etre (sq. ft.)		
Tower 座數	Floor 樓層	Unit 單位	verandah, if any) sq. metre (sq. ft.) 實用面積 (包括露台,工作平台及陽台 (如有))平方米 (平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		А	40.041 (431) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		В	39.476 (425) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
Tower 8	23/F	С	39.129 (421) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
第8座	23樓	D	45.561 (490) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		Е	43.097 (464) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		F	31.032 (334) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

### Notes:

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties in the Phase.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部份的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部份的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

- 1. 上述所列之面積以1平方米 = 10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 期數住宅物業並無陽台。

Description o	f Residential Prop	perty	Saleable Area (including balcony, utility platform and						the Saleable Are 用面積)平方米(		etre (sq. ft.)	-	
Tower 座數	Floor 樓層	Unit 單位	verandah, if any) sq. metre (sq. ft.) 實用面積 (包括露台,工作平台及陽台 (如有))平方米 (平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		G	40.636 (437) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		Н	48.353 (520) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
Tower 8 第8座	23/F <b>23</b> 樓	J	39.493 (425) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		К	40.147 (432) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		L	42.875 (462) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

### Notes:

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties in the Phase.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部份的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部份的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

- 1. 上述所列之面積以1平方米 = 10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 期數住宅物業並無陽台。

Description of 物業的描述	f Residential Prop	perty	Saleable Area (including balcony, utility platform and						the Saleable Are 用面積)平方米(		etre (sq. ft.)		
Tower 座數	Floor 樓層	Unit 單位	verandah, if any) sq. metre (sq. ft.) 實用面積 (包括露台,工作平台及陽台 (如有))平方米 (平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		А	40.041 (431) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		В	39.476 (425) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
Tower 8	25/F	С	39.129 (421) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
第8座	25樓	D	45.561 (490) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		E	43.097 (464) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	_
		F	31.032 (334) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

### Notes:

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties in the Phase.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部份的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部份的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

- 1. 上述所列之面積以1平方米 = 10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 期數住宅物業並無陽台。

Description of 物業的描述	f Residential Prop	perty	Saleable Area (including balcony, utility platform and						the Saleable Are 用面積)平方米(		etre (sq. ft.)		
Tower 座數	Floor 樓層	Unit 單位	verandah, if any) sq. metre (sq. ft.) 實用面積 (包括露台,工作平台及陽台 (如有))平方米 (平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		G	40.636 (437) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		Н	48.353 (520) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	_
Tower 8 第8座	25/F <b>25</b> 樓	J	39.493 (425) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		K	40.147 (432) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		L	42.875 (462) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

### Notes:

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties in the Phase.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部份的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部份的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

- 1. 上述所列之面積以1平方米 = 10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 期數住宅物業並無陽台。

Description of 物業的描述	f Residential Prop	perty	Saleable Area (including balcony, utility platform and						the Saleable Are 用面積)平方米(		etre (sq. ft.)		
Tower 座數	Floor 樓層	Unit 單位	verandah, if any) sq. metre (sq. ft.) 實用面積 (包括露台,工作平台及陽台 (如有))平方米 (平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		А	40.041 (431) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	32.178 (346)	-	-	-
		В	39.476 (425) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	28.649 (308)	-	-	-
Tower 8	26/F	С	39.129 (421) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	35.491 (382)	-	-	-
第8座	26樓	D	45.561 (490) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	37.880 (408)	-	-	-
		Е	43.097 (464) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	35.010 (377)	-	-	-
		F	31.032 (334) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	26.963 (290)	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

### Notes:

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties in the Phase.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部份的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部份的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

- 1. 上述所列之面積以1平方米 = 10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 期數住宅物業並無陽台。

Description o	f Residential Prop	perty	Saleable Area (including balcony, utility platform and						the Saleable Are 用面積)平方米(		etre (sq. ft.)	-	
Tower 座數	Floor 樓層	Unit 單位	verandah, if any) sq. metre (sq. ft.) 實用面積 (包括露台,工作平台及陽台 (如有))平方米 (平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		G	40.636 (437) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	14.692 (158)	-	-	-
		Н	46.698 (503) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	35.939 (387)	-	-	-
Tower 8 第8座	26/F 26樓	J	39.493 (425) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	40.498 (436)	-	-	-
		К	40.147 (432) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	41.550 (447)	-	-	-
		L	42.875 (462) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	34.999 (377)	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

### Notes:

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties in the Phase.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部份的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部份的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

- 1. 上述所列之面積以1平方米 = 10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 期數住宅物業並無陽台。

Description of 物業的描述	Residential Prop	perty	Saleable Area (including balcony, utility platform and						the Saleable Are 用面積)平方米(				
Tower 座數	Floor 樓層	Uni <del>l</del> 單位	verandah, if any) sq. metre (sq. ft.) 實用面積 (包括露台,工作平台及陽台 (如有))平方米 (平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
	1/F	G	69.004 (743) 露台 Balcony: - (-) 工作平台 Utility Platform: - (-)	-	-	-	8.243 (89)	25.511 (275)	-	-	-	-	-
	1樓	J	67.444 (726) 露台 Balcony: - (-) 工作平台 Utility Platform: - (-)	-	-	-	5.8O4 (62)	23.323 (251)	-	-	-	-	-
		А	49.116 (529) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	3.775 (41)	-	-	-	-	-	-
Tower 9 第9座		В	39.891 (429) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
	2/F 2樓	С	40.014 (431) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		D	43.122 (464) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		F	29.587 (318) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

### Notes:

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties in the Phase.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部份的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部份的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

- 1. 上述所列之面積以1平方米 = 10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 期數住宅物業並無陽台。

Description o 物業的描述	f Residential Prop	perty	Saleable Area (including balcony, utility platform and						the Saleable Are 用面積)平方米(		etre (sq. ft.)		
Tower 座數	Floor 樓層	Unit 單位	verandah, if any) sq. metre (sq. ft.) 實用面積 (包括露台,工作平台及陽台 (如有))平方米 (平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		G	43.572 (469) 露台 Balcony: - (-) 工作平台 Utility Platform: - (-)	-	-	-	11.405 (123)	-	-	-	-	-	-
Tower 9	2/F	Н	29.379 (316) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
第9座	2樓	J	45.441 (489) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	8.011 (86)	-	-	-	-	-	-
		К	35.154 (378) 露台 Balcony: - (-) 工作平台 Utility Platform: - (-)	-	-	-	29.375 (316)	-	-	-	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

### Notes:

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties in the Phase.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部份的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部份的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

- 1. 上述所列之面積以1平方米 = 10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 期數住宅物業並無陽台。

Description of Residential Property 物業的描述			Saleable Area (including balcony, utility platform and	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft.) 其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) 平方米 (平方呎)									
Tower 座數	Floor 樓層	Unit 單位	verandah, if any) sq. metre (sq. ft.) 實用面積 (包括露台,工作平台及陽台 (如有))平方米 (平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
			49.116 (529)										
		A	露台 Balcony: 2.000 (22)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
			工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)										
			39.891 (429)		-			-	-	-	-	-	
		В	露台 Balcony: 2.000 (22)	-		-	-						-
			工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)										
			40.014 (431)	-									
		С	露台 Balcony: 2.000 (22)		-	-	-	-	-	-	-	-	-
Tower 9	3/F		工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)										
第9座	3樓	D	43.122 (464)	-	-								
			露台 Balcony: 2.000 (22)			-	-	-	-	-	-	-	-
			工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)										
			40.426 (435)				0.000		-				
		E	露台 Balcony: 2.000 (22)	-	-	-	2.888	-		-	-	-	-
			工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)				(31)						
			28.816 (310)					-	-	-	-		-
		F	露台 Balcony: 2.000 (22)	-	-	-						-	
			工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)										

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

### Notes:

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties in the Phase.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部份的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部份的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

- 1. 上述所列之面積以1平方米 = 10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 期數住宅物業並無陽台。

Description of Residential Property 物業的描述			Saleable Area (including balcony, utility platform and	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft.) 其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) 平方米 (平方呎)									
Tower 座數	Floor 樓層	Unit 單位	verandah, if any) sq. metre (sq. ft.) 實用面積 (包括露台,工作平台及陽台 (如有))平方米 (平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		G	46.492 (500) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
Tower 9	3/F	Н	29.379 (316) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
第9座	3樓	J	45.441 (489) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		К	38.654 (416) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

### Notes:

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties in the Phase.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部份的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部份的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

- 1. 上述所列之面積以1平方米 = 10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 期數住宅物業並無陽台。

Description of Residential Property 物業的描述			Saleable Area (including balcony, utility platform and	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft.) 其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) 平方米 (平方呎)									
Tower 座數	Floor 樓層	Unit 單位	verandah, if any) sq. metre (sq. ft.) 實用面積 (包括露台,工作平台及陽台 (如有))平方米 (平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		Α	49.116 (529) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
	5/F-12/F, 15/F-23/F, 25/F 5樓至12樓, 15樓至23樓, 25樓	В	39.891 (429) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
Tower 9		С	40.014 (431) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
第9座		D	43.122 (464) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		E	40.426 (435) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		F	28.816 (310) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-		-	-	-	-		-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

### Notes:

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties in the Phase.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部份的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部份的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

- 1. 上述所列之面積以1平方米 = 10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 期數住宅物業並無陽台。

Description of Residential Property 物業的描述			Saleable Area (including balcony, utility platform and	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft.) 其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) 平方米 (平方呎)									
Tower 座數	Floor 樓層	Unit 單位	verandah, if any) sq. metre (sq. ft.) 實用面積 (包括露台,工作平台及陽台 (如有))平方米 (平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		G	46.492 (500) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
Tower 9	5/F-12/F, 15/F-23/F, 25/F	Н	29.379 (316) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	<u>-</u>
第9座	5樓至12樓, 15樓至23樓, 25樓	J	45.441 (489) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		К	38.654 (416) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

### Notes:

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties in the Phase.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部份的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部份的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

- 1. 上述所列之面積以1平方米 = 10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 期數住宅物業並無陽台。

Description of Residential Property 物業的描述			Saleable Area (including balcony, utility platform and	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft.) 其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) 平方米 (平方呎)									
Tower 座數	Floor 樓層	Unit 單位	verandah, if any) sq. metre (sq. ft.) 實用面積 (包括露台,工作平台及陽台 (如有))平方米 (平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		А	49.116 (529) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	39.270 (423)	-	-	-
		В	39.891 (429) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	28.152 (303)	-	-	-
	26/F 26樓	С	40.014 (431) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	27.295 (294)	-	-	-
Tower 9		D	43.122 (464) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	37.405 (403)	-	-	-
第9座		Е	40.426 (435) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	33.891 (365)	-	-	-
		F	28.816 (310) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	24.046 (259)	-	-	-
		G	100.106 (1078) 露台 Balcony: 5.562 (60) 工作平台 Utility Platform: - (-)	-	-	-	15.886 (171)	-	-	68.702 (740)	-	-	-
		К	38.570 (415) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	26.504 (285)	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

### Notes:

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties in the Phase.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部份的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部份的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

- 1. 上述所列之面積以1平方米 = 10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 期數住宅物業並無陽台。